
Omgevingsdialoog Koestraat Riel

Alle huizen binnen de geadviseerde (rode) lijn zijn bezocht. 
Alle mensen die we spraken hebben akkoord gegeven. 
Er zijn 2 percelen waar we keer op keer niemand aantroffen. 

De voornaamste reactie is: 
“Erg leuk dat jullie hier komen wonen”
“Waarom zouden wij bezwaar hebben?”
“Wij vinden alles goed zolang er maar geen hondenpension komt”
“Wij gunnen het Jos van harte dat zijn grond verkocht is en dat er andere mensen 
kunnen gaan wonen”

De vragen die mensen hadden, waren in lijn van:
“ Weten jullie al welke bouwstijl jullie willen?” 
“ Hoeveel kinderen hebben jullie?” 
“ Wanneer start de bouw?” 
“ Zullen we gezellig een keer borrelen met de hele buurt?”


